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  Fietsagenda 2021  (wt = wintertijd; zt = zomertijd)  

Nadere  

informatie  

en vertrek-

tijden in de  

wekelijkse  

nieuws-

brief. 

  Wanneer? Groep Vertrektijd (Heerenmäten) 

Zondag  Route volgens rittenkalender  club (op de weg) zt + wt 09.30  mei/jun/jul/aug 09.00  

Zondag MTB: zie kalender op website  

Dinsdag Avondrondje op de weg, route/indeling in overleg 18.30 uur, mei, juni en juli 19.00 

Woensdag Route volgens rittenkalender Tandje Ouder zt + wt 09.30  mei/jun/jul/aug 09.00   

Woensdag Brödje Mittwoch MTB Samsam Beek zt + wt  09.30 uur 

Vrijdag Rondje Brödje (MTB of op de weg) Kerk Elten, zt + wt 09:30 uur 

Zaterdag Route volgens rittenkalender  club (op de weg) zt + wt 09.30  mei/jun/jul/aug 09.00  

Vrijdag Groep + 22 13.30 

Redactioneel 
 

Het is al weer de vierde keer dat  “Wiel aan Wiel” 
in de coronatijd uitkomt en hoewel er vrijwel geen 
clubactiviteiten waren is het de redactie toch 
weer gelukt om voldoende kopij in te zamelen. 
We moesten zelfs selecteren in het aanbod (wat 
een luxe). Alle schrijvers bedankt voor hun me-
dewerking. 
 

Zoals elke keer stellen weer enkele nieuwe leden 
zich voor. Ook is er informatie van het ledense-
cretariaat met leden die bedankten en jubilaris-
sen. Natuurlijk hebben we weer enkele gedichten 
van “Jos Schipper”. Van het “Santiago de Com-
postella-feuilleton” van Theo Hakvoort kun je 
deel twee lezen. 
 

Dat het Coronavirus onze hoofdsponsor zwaar 
treft lees je in het interview met Remge Vink. 
Herman Kraus geeft zijn mening over fietsen in 
coronatijd. Het virus heeft ook invloed op de toer-
programma’s, want alles is onder voorbehoud. 
Ook lees je dat de “TC de Liemers Reichswald 
Classic” wegens corona weer uitgesteld is. 
 

Er waren echter ook leuke, niet-fiets-

gerelateerde belevenissen te verslaan door de 
plotselinge koudegolf, zoals “ijspret” en “even 
niet fietsen”. De weekendcommissie stelt ons 
weer een mooi weekend in het vooruitzicht en 
een paar andere stukjes maken het aanbod com-
pleet. 
Al met al ligt er weer een mooie, complete uitga-
ve voor je. De redactie wenst je veel leesplezier.  

      

Q 

 

Inhoud:  
 

Bestuurlijk 

♦ Woord van de voorzitter  (Johan van Oosten) 

♦ Van het ledensecretariaat (Ed Bouwman, bewerkt door redactie) 
 

Geplande evenementen 

♦ Clubweekend Doorn 2021 (Willem Wienholts en Paul Broere) 

♦ TC de Liemers Reichswald Classic 2021 (Ab Lubbers) 

 

   

Nieuwe leden 

♦ Deze keer 4 nieuwe leden (Jopie Boone-Baarends) 
 

Interview 

♦ Corona-effect bij onze hoofdsponsor (Henk Stolk en Paul Peters) 

 

Ingezonden artikelen 

♦ Experiment (Theo Hakvoort) 

♦ Fietsen in coronatijd (Herman Kraus) 

♦ Winterpret 2021 (Antoon te Braake) 

♦ Fietsen met mijn kleinzoon (Henk Stolk) 

♦ Even niet fietsen (Paul Peters) 

♦ O sole Mio (Antoine Ross) 
 

Diversen 

♦ Schapen, Santiago 2 (Theo Hakvoort)  

♦ Mondkapje en Heelal (Jos Schipper) 

♦ Voorwoord op en toerkalender club t/m juni 2021 (Ab Lubbers) 

♦ Voorwoord op en toerkalender TO t/m juni 2021 (Paul Broere) 
 

 

 

 

Inleveren kopij voor het  
 

volgende nummer  
 

vóór 25 mei 2021 
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Bestuur TC de Liemers           

Voorzitter Johan van Oosten Goltackers 91 6931 HH Westervoort 026-3120972 Voorzitter@tcdeliemers.nl 

Secretaris Gerard Blankvoort Wartweide 10 6932 DR Westervoort 026-3116201 Secretaris@tcdeliemers.nl 

Penningmeester Willem Nass ´t Straatje 45 6923 AL Groessen 06-53332467 Penningmeester@tcdeliemers.nl 

Alg. bestuurslid 1 Ed Bouwman Elsweide 53 6903 AB Zevenaar 06-22864502 Ledenadministratie@tcdeliemers.nl 

Alg. bestuurslid 2 Chris Wullink Meeuwstraat 6 6942 KL Didam 06-23237726 tcdeliemersclassic@tcdeliemers.nl  

Vz cie. evenementen Sytze Hellinga Hooiberg 13 6942 MN Didam 0316-220447 Evenementen@tcdeliemers.nl 

Vz. cie. clubfietsen Richard Tijsseling Onder de Linden 62 6903 AT Zevenaar 06-51932990 Clubfietsen@tcdeliemers.nl 

Coördinatoren commissies            

Mountainbike Marco te Witt Gounodstraat 36 6904 HD Zevenaar 0316-342855 MTB@tcdeliemers.nl 

Tandje Ouder Paul Broere Ringoven 39 6916 LA Tolkamer 0316-543306 Tandjeouder@tcdeliemers.nl 

TC de Liemers Classic Ab Lubbers Wagnerstraat 126 6904 JS Zevenaar 0316-527798 tcdeliemersclassic@tcdeliemers.nl  

Clubweekend MTB Marco te Witt Gounodstraat 36 6904 HD Zevenaar 0316-342855 Clubweekend-MTB@tcdeliemers.nl 

Clubweekend WEG Paul Broere Ringoven 39 6916 LA Tolkamer 0316-543306 Clubweekend-WEG@tcdeliemers.nl 

Montferlandtocht Marco te Witt Gounodstraat 36 6904 HD Zevenaar 0316-342855 MTB@tcdeliemers.nl 

Samenstelling commissies  

Liemers Classic Montferlandtocht Clubweekend MTB Clubweekend  WEG MTB Tandje Ouder Kascommissie 

Ab Lubbers C* Marco te Witt C* Marco te Witt C* Paul Broere C* Marco te Witt C* Paul Broere - C* Charl Geven 

Wim Gepkens Gert-Jan  Muskes Antoon te Braake Willem Wienholts Roy van Dick  Johan Ratgers Joost Wennekes 

Theo Joosten Bas Evers    Adrie Boone Reserve:  

Jos Hendriksen      Steven Krol 

       

Wegkapiteins      
A-groep B-groep  C-groep D-groep 

Dennis Broere Ab Lubbers Paul Peters Arie de Wit Adrie Boone 

Dennis Hendriksen André Pes Wim Peters Jan Meesters Arie de Wit 

Fedor van Battum Adrie Boone  Johan Ratgers Paul Broere 

Hermano Chin Gerard Hageman  Paul Broere Johan Ratgers 

Matthieu Klaassen Jan Meesters   Wim Bouman 

Ralf Peters Johan Ratgers   Willy Gunsing, Leo Vos 

Handig om te weten   

 
 

NB. Stilzwijgende verlenging van het lid-
maatschap met een jaar is toegestaan. 
Afmelding dient schriftelijk of per e-mail 
te geschieden vóór 1 december. 

Contributie 2021: 
Gewoon lid:        € 55,00 met, resp. € 56,00 zonder machtiging 

Gezinslid:           € 51,00 met, resp. € 52,00 zonder machtiging 

Dubbel lid:          € 25,00 met, resp. € 26,00 zonder machtiging 

Bank:                Rabobank Duiven, IBAN NL59RABO 0374 803 889 

                           t.n.v. TC de Liemers  

Clubkleding 

Schademeldingen  Gerard Blankvoort (adresgegevens: zie boven) Secretaris@tcdeliemers.nl 

Vervoerscoördinatie  Ab Lubbers (adresgegevens: zie boven)  

Lief en leed Marijke en Ab Lubbers, Wagnerstraat 126, 6904 JS Zevenaar, 0316-527798 

Ab Lubbers (adresgegevens: zie boven) op afspraak via Kleding@tcdeliemers.nl 

Lidmaatschapszaken  Ed Bouwman (adresgegevens: zie boven) Ledenadministratie@tcdeliemers.nl 

Contributiezaken Willem Nass (adresgegevens: zie boven) Penningmeester@tcdeliemers.nl 

www.tcdeliemers.nlwww.tcdeliemers.nlwww.tcdeliemers.nlwww.tcdeliemers.nl    

Kleding 

Johan van Oosten- C* 

Roef Veerman 

Jan van de Waterlaat  

Hans Mennings 

 

commissies  
Koersen 

Ralf Peters cont. pers. 

Guus Verhagen 

Dennis Broere 

Leo Visser 

Chris Wullink 

Samenstelling  

 

Colofon Wiel aan Wiel 

Eindredactie (alle kopij ontvanger) Henk Stolk Rijnstraat 1-51 6916 BC Tolkamer 0316-845381 Redaktie@tcdeliemers.nl 

Redactie Paul Peters Woerdstraat 16 6921 ZT Duiven 06-14577177 pee.pee@upcmail.nl 

Redactie Jopie Boone-Baarends Spinet 11 6904 PD Zevenaar 0316-332200 jopieboone54@gmail.com 

Redactie Antoon te Braake Schellenkrans 21 6904 PS Zevenaar 06-51189630 antoontebraake@hetnet.nl 

Vormgeving Paul Broere Ringoven 39 6916 LA Tolkamer 0316-543306 paul@pbroere.nl  

Coördinatie drukken en bezorgen Wim Bouman Lijsterbeslaan 15 6921 EC Duiven 0316-262450 WAW-bezorging@tcdeliemers.nl 
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 BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    
Woord van de voorzitter 
Johan van Oosten 

Nog steeds hebben wij bij het beoefe-

nen van onze fietssport te maken met 

de beperkingen als gevolg van de coro-

naregels. Dat betekent onder andere 

dat onze “TC de Liemers Classic” weer 

niet door kan gaan op 24 april. Maar we 

blijven op%mis%sch. Misschien lukt het 

nog op 11 september van dit jaar. 

 

Ook op bestuurlijk vlak hebben wij te 

maken met de beperkingen. Bestuurs-

vergaderingen gaan niet door en ook is 

het al lang geleden dat we een leden-

vergadering konden houden. Er moet 

dus nogal wat worden ingehaald. Over 

spoedeisende zaken overlegt en beslist 

het bestuur via email en telefoon. 

 

Gelukkig ben ik inmiddels verlost van 

het coronavirus. Ook als voorzi,er voel 

ik mij beperkt in mijn handelen. Niet 

door het coronavirus, maar door de 

invoering van onze AVG-regels. Die zijn 

zodanig geformuleerd dat ik niet kan 

beschikken over een ledenlijst. Daar-

door voel ik mij behoorlijk beknot. Elke 

keer als ik contact wil opnemen met 

een van onze leden moet ik Ed Bouw-

man vragen naar het emailadres en/of 

telefoonnummer. Dat hadden wij an-

ders moeten regelen in onze AVG. 

Gelukkig is het in de week dat ik dit 

schrijf heel lekker weer zodat ik de er-

gernis al fietsend achter mij heb kun-

nen laten. 

Q 

Naschrift/commentaar redactieNaschrift/commentaar redactieNaschrift/commentaar redactieNaschrift/commentaar redactie    

 

De voorzi,er hee1 het in zijn voorwoord over de knellende privacy AVG regels binnen onze club. Ook de redac%e van Wiel aan 

Wiel ervaart dit en mag volgens de huidige geldende regels kennelijk niet over een volledige actuele ledenlijst beschikken. Aan de 

redac%e kunnen alleen NAW gegevens worden verstrekt als hiertoe vooraf een verzoek wordt gedaan en dit binnen de opgenomen 

doelomschrijving valt. Wij zijn van mening dat wij als redac%e zonder deze gegevens niet op%maal kunnen func%oneren in onze 

func%e als nieuwsorgaan van de club. Soms heb je diverse gegevens nodig bij het leggen van contacten of als bron voor het schrij-

ven van stukjes. Wij hebben er weinig trek in om steeds eerst een gemo%veerd verzoek te moeten indienen en dan maar af te 

wachten of het gehonoreerd wordt. Dat werkt niet. Het is ons inziens ook koud water vrees, want uiteraard gaan we zeer gepast 

met de gegevens om, en natuurlijk uitsluitend ten behoeve van club gerelateerde zaken. Zoals gezegd, de huidige regels worden 

als veel te rigide ervaren en werpen onnodige, vertragende blokkades op. Wij roepen dan ook het bestuur en de ledenvergadering 

op om dit op te lossen, zodanig, dat in ieder geval de kaderleden van de club over de actuele gegevens kunnen beschikken. 

 

In dit kader is het bijvoorbeeld ook een veel gehoorde klacht dat de privacy regels ertoe hebben geleid dat er geen enkele lief en 

leed info meer mogelijk blijkt binnen onze (besloten) club. Ook blijkt het moeilijker om bijv. vrijwilligers te rekruteren omdat men 

bij het zoeken de mensen niet kent. 

 

Naar algemeen ervaren hebben de veel te strenge AVG regels een nega%ef effect op de onderlinge clubbinding. Dat is geen goede 

ontwikkeling en moet anders. 

BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    
Van het ledensecretariaat 
Ed Bouwman, bewerkt door de redactie 

Jubilarissen 

Normaal gesproken worden in de november-ledenvergadering 

de zilveren jubilarissen gehuldigd. Ook dat ging dus afgelopen 

herfst niet door.  

Het waren: 

Willy Gunsing,    Henry Scheers en   Ronald Hendriks. 

Natuurlijk worden zij voor de eerstvolgende ledenvergade-

ring uitgenodigd om de bijbehorende versierselen in ont-

vangst te nemen. 

Opgezegd of overleden 

Eind 2020 nam ons ledenbestand met veer%en af. Twaalf 

zegden het lidmaatschap op, te weten: 
 

Gerrit Bel, Bart Berendsen, Twan Gores, Loes de Graaff, Ke-

vin Hageman, Marcel Hoksbergen, Inge Neijenhuis, Johan 

Meerbeek, Roberto Tacke, Piet Tromp, Philip Volgers en 

Sjaak Wennekes. 

Twee overleden er, te weten: 

Rinus Derksen en Theo Kaldenhoven 
 

Aangemeld 

Daartegenover stond dat we negen nieuwe leden konden 

inschrijven, namelijk: 

 

Carl Cammeraat, Mark van Dijk, Daan Faber, Wouter Gade-

man, Rens Horn, Niels Quartel, Jubbe Rasker, Ernst Robijn, 

Chantal Rutjes 
 

Een ne,o afname van het ledental met vijf. 
 

Na zo’n coronajaar valt dat eigenlijk nog wel mee (redac�e). 
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Beste mensen, ondanks de trage vacci-
naties willen we toch maar iets gaan 
plannen voor het clubweekend in sep-
tember, 3-5 september. 
 
Vraag aan Zonheuvel in Doorn: 
Wij gaan het in ons clubblad melden. Ik 
ga er van uit dat de afspraken en de 
prijzen hetzelfde blijven. Zal jullie op de 
hoogte houden van de aanmeldingen. 
Met vriendelijke groeten, 
Willem Wienholts  
 

Bericht terug van Zonheuvel: 

Beste heer Wienholts, 

Zeker, is nog steeds mogelijk! 

Des%jds hebben wij 18 tweepersoonska-

mers + 1 eenpersoonskamer in op%e ge-

zet voor 3-5 september 2021.  

Met gastvrije groet, 

Patrick Willemse 

 

Beste leden, jullie zien het, we zijn van 

harte welkom in het weekend van 3, 4 en 

5 september en de prijzen blijven gelijk 

aan wat we in 2020 afgesproken hadden. 

 

Wil je eindelijk weer eens een leuk week-

end met collega-rijders, geef je dan op 

via: willemwienholts@gmail.com 

Voor de kosten hoef je het niet te laten! 

Het bedrag voor dit weekend is € 110,= 

per persoon. 

Geef gelijk op welke afstand je wilt rijden. 

♦ ± 90 km (C-groep) 

♦ ± 130 km (A-B-groep) 

 

Geef ook door, als je dat al weet, wie je 

kamergenoot wordt of dat je een eenper-

soons kamer wilt (tegen meerprijs ± € 

50,=)! 

 

Wat krijg je hiervoor terug? 

1. Goede begeleiding onderweg. 

2. Op heen- en terugweg koffie + gebak. 

3. Twee overnach%ngen. 

4. Twee keer diner. 

5. Twee keer een goed ontbijt. 

6. Twee keer een aanvullend voedsel-

pakketje voor %jdens de tocht. 

7. Mooie routes. 

8. Aanhangwagenstops om de ± 30km. 

 

Wil je alvast betalen? Dat kan. 

En wel op rekening: 

IBAN NL59RABO 0374 803 889 t.n.v. TC 

de Liemers 

Vermeld ook hier: clubweekend 2021. 

 

Hiernaast zijn de wegri,en weergegeven. 

C-groep: 

Zevenaar-Doorn 87km (donkerblauw) 

Doorn-Loosdrecht –Doorn 90 km (cyaan) 

Doorn-Zevenaar 88 km (wit) 

 

A-B-groep: 

Zevenaar-Doorn 131km (paars) 

Doorn-Kootwijk-Doorn 155km (rood) 

Doorn-Zevenaar 133km (geel) 

 

Voor kleuren zie de website-versie. 

 

Voor de Mtb'ers is er de mogelijkheid om 

de heen en terugreis per racefiets te ma-

ken en op zaterdag de Mtb te pakken. 

Dit moet je dan wel opgeven natuurlijk. 

Antoon te Braake zal voor de benodigde 

toegangsbewijzen zorgen. 

 

De gebruikelijke koffie + gebak worden 

waarschijnlijk genuRgd: 

Q Op de heenreis in Rheden. 

Q Op de terugreis in Weurt. 

 

Hopelijk geven zich weer veel leden op 

voor dit weekend. 

 

Q 

MTB - en weg clubweekend in Doorn 2021 
Willem Wienholts en Paul Broere 

Gepland evenementGepland evenementGepland evenementGepland evenement    

Zevenaar 

Nijmegen 

Apeldoorn 

Arnhem 

Amersfoort 

Utrecht 

Barneveld 

Loosdrecht 



Wiel aan wiel nr.  1                               6 

 

Kerkstraat 44 

6901 AD Zevenaar 

0316—52 32 96 

Prettig fietsen en optimaal 
presteren 

 

Wil jij weten hoe je harder kunt met dezelfde inspanning? 
Of heb je regelmatig blessures of pijnklachten? Dan wordt 
het tijd voor een professionele fietsmeting van FitYourBike! 
Door verschillende metingen en analyses kunnen we name-
lijk exact zien of je klachten worden veroorzaakt door een 
verkeerde houding of een verkeerde afstelling. Mijn doel is 
om jou en je fiets samen te smelten,  
zodat je prettig fietst en optimaal 
presteert! 

Geen pijnklachten of blessures meer! 

De specialiteit van FitYourBike: dynamische fietsafstellingen. In het kort: wij zorgen ervoor dat jouw fiets 
perfect is afgesteld, zodat je sneller gaat en verder komt met dezelfde krachtinspanning. Zo voorkom je 
bovendien nare en langdurige blessures. Laat jouw fiets dus nu optimaal afstellen voor jouw lichaam! 

Sneller en harder, met dezelfde krachtinspanning! 

Door het afnemen van dynamische fietsmetingen middels video, zadeldrukmeting en voetdrukmeting, 
kan ik jouw racefiets of mountainbike perfect afstellen op jouw lichaam. Zo ga je sneller en kom je verder 
met dezelfde krachtinspanning. 

Mijn doel is om jou en je fiets samen te smelten, zodat je prettig fietst en 
optimaal presteert! 

Afhankelijk van je wensen en/of klachten geef ik advies welke meting voor jou geschikt is/het beste 
bij jou past/het meest voor jou geschikt is. Ook is het mogelijk om maatwerk schoenen of zolen aan 
te laten meten. 

Wil je weten wat ik voor jou kan betekenen en wie ik ben, neem dan een kijkje op 
mijn website, bel of mail me. 

www.fityourbike.nl, info@fityourbike.nl of bel Sander Visschers, tel. 06-19953394. 

Fietsmeting 
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 Gepland evenementGepland evenementGepland evenementGepland evenement    

TC de Liemers Reichswald Classic 2021 
Ab Lubbers 

in verband met het coronavirus moesten we in 2020 

maar liefst twee keer, eerst in april en later in augus-

tus, onze toertocht noodgedwongen annuleren. We 

gingen er toen vanuit dat in 2021 alles wel weer wat 

normaler zou zijn. 

 

Na overleg in de commissie en het bestuur besloten we 

om de tocht in 2021 toch maar te plannen. Gekozen 

werd voor zaterdag 24 april. We wisten natuurlijk niet 

hoe de stand van zaken op dat moment in Nederland 

zou zijn en wat er wel en niet kon. Dat bleef voorlopig 

gissen. We gingen er toch maar vanuit dat alles dan 

weer redelijk normaal zou zijn. Het zou toch wel een 

keer ophouden. 

 

Inmiddels hadden we de tocht aangemeld bij de NTFU 

voor plaatsing op de kalender en hij was tevens ver-

meld op Fietssport van de NTFU en op onze website. 

Dan stond dat tenminste vast. 

 

Helaas verliep het niet zoals we gehoopt hadden. Er 

kwam een tweede corona golf, waardoor de hele plan-

ning weer op losse schroeven kwam te staan. Er waren 

veel onzekerheden. 

 

Omdat de verwach%ng is dat het voorlopig nog niet de 

goede kant op gaat, hebben we als commissie, in over-

leg met het bestuur, besloten de tocht in april te annu-

leren en te verplaatsen naar het naseizoen; in de hoop 

dat dan alles weer wat normaler is en het weer mag. 

 

We hebben gekozen voor zaterdag 11 september. Eer-

der in augustus leek ons moeilijk in verband met de 

schoolvakan%es. En in het weekend van 4 september 

staat het clubweekend gepland. Alles is inmiddels aangepast op 

onze website en in de kalender van de NTFU en Fietssport. 

 

Wat betre1 de helpers/vrijwilligers, dat staat nu nog op een 

laag pitje. Uiteraard hopen we te zijner %jd natuurlijk weer een 

beroep op jullie te mogen doen. Medio juni van dit jaar hopen 

we dat er meer duidelijk is en nemen we een beslissing over het 

al dan niet doorgaan van de tocht in 2021. We kijken dan wat er 

wel en niet kan. 

 

Meer nieuws over de tocht heb ik op dit moment niet. De eer-

ste aanzet is inmiddels gedaan.  Als er meer bekend is komt dat 

%jdig in “Wiel aan Wiel” en in de wekelijkse nieuwsbrief.  

Q 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
Jos Schipper 

Mondkapje 
 
We moeten een mondkapje voor ons gezicht. 
In de bus. 
In de trein. 
In de supermarkt. 
Een kwaadaardig virus heeft zijn pijlen op ons 
gericht. 
Nu kan ik niet meer zien of je boos bent, 
of naar me lacht. 
Of je verdriet hebt of aan mij dacht. 

Dat doet pijn. 
Er komt vast een tijd,  
dan is dit allemaal voorbij. 
Maar de wereld zal dan nooit meer hetzelfde 
zijn. 
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Begin januari waren er al buitenlandse 

weerkundigen die een mogelijke koude-

golf voorspelden voor medio februari. 

Een bel koude lucht op de Noordpool was 

van zijn gebruikelijke pad afgeweken en 

dat kon volgens die weerkundigen tot een 

strenge winter leiden in Europa. Toen 

werd er nog weinig aandacht aan ge-

schonken, maar ik (als fervent winter-

sporter) hield vanaf dat moment de plui-

men wat extra in de gaten. Begin februari 

tuimelden de Nederlandse weermannen 

over elkaar heen om ook een koudegolf 

aan te kondigen. Er lag nog geen cen%me-

ter ijs, maar zoals dat gaat in Nederland, 

kwam het E-woord al snel ter tafel in de 

vele talkshows. Poli%ci deden verwoede 

pogingen aspirant kiezers aan zich te bin-

den, door te stellen dat zo’n historische 

Elfstedentocht, ondanks de corona, toch 

moest kunnen doorgaan. Het zou streng 

gaan vriezen en dat kon wel twee weken 

aanhouden. Gelet op de ijspluim lag de 

tocht der tochten rond woensdag 17 fe-

bruari in het verschiet. Hoe het is afgelo-

pen hebben we allemaal kunnen ervaren. 

De sneeuw kwam en de vorst zorgde voor 

natuurijs, maar die vermeende Russische 

Beer was zijn tanden al snel kwijt, want 

op de zevende dag van de koude-inval 

kwam de regen al weer met bakken uit de 

lucht. Sterker nog, als het even mee zit, 

wordt het binnenkort al weer korte broe-

ken weer! 

 

Maar ook al was het van korte duur, als 

wintersporter kon je ook van die ene 

week winterweer genieten. Nadat op 

maandag 8 februari de sneeuwstorm was 

gaan liggen, lag heel Nederland en vooral 

onze omgeving onder een behoorlijk pak 

sneeuw. Met de racefiets de weg op gaan 

was geen op%e, maar met een mountain-

bike kon je je lekker uitleven. Op de we-

gen en paden, waar de sneeuw was plat-

gereden, was goed te fietsen. Het monte-

ren van een paar flatpeddels en het zadel 

wat lager stellen was echter wel aan te 

raden, want in de sneeuw moet je regel-

ma%g de voeten aan de grond ze,en om 

overeind te blijven. De MonXerlandroute 

was in de begindagen niet begaanbaar, 

maar een rondje om MonXerland was wel 

heerlijk om te doen. Niet alleen ik, maar 

meerdere MTB-ers trokken er die week 

op uit en hadden enthousiaste verhalen 

en schi,erende plaatjes op hun Strava-

accounts.  

 

Na drie dagen van koude waren er al 

waaghalzen die zich op het natuurijs be-

gaven. Zelf heb ik, om te kunnen schaat-

sen, toen nog mijn toevlucht gezocht op 

het opgespoten ijs van ijsvereniging Thialf 

op het Cranevelt. Dat schaatsen de volle 

aandacht had van de media bleek uit een 

rapportage van “Hart van Nederland”. Ik 

werd daar geïnterviewd, maar had niet 

verwacht dat dit ook zou worden uitge-

zonden. Van een minutenlang gesprek 

bleef wel één quote over. Helaas met 

helm en sportbril op; net iets te kort om 

ook een BN-er te worden. Hoewel van de 

voorspelde 15 graden vorst er hooguit 10 

overbleven, was op de Jezuïetenwaai in 

Groessen, vanaf de donderdag het ijs dik 

genoeg om veilig op te schaatsen. Heel 

Nederland haalde dat weekend de 

schaatsen van zolder en ging massaal het 

ijs op. Ook menig clublid heb ik op het ijs 

gezien. Op het deel langs de dijk was het 

een drukte van jewelste en werd er onder 

het “genot” van drank en muziek ook 

gefeest! De ware schaatser kon die druk-

te makkelijk vermijden, want ook de Ou-

de Rijn was grotendeels dichtgevroren. 

Iedere dag dat ik daar kwam, kon je wat 

verder de Oude Rijn op schaatsen.  

 

Op zondag 14 februari, de laatste dag van 

de ijspret, was het zelfs mogelijk om van-

af het Kandia-gemaal in Duiven, via de 

Jezuïetenwaai langs Aerdt en Herwen tot 

aan Elten te schaatsen. (Een afstand van 

ruim 10 km.) Dit was een unieke ervaring. 

Zelfs lokale schaatsers en ik dus ook, had-

den deze situa%e nog nooit meegemaakt. 

Vooral het deel vanaf Aerdt tot aan Elten 

was schi,erend. Met het spiegelende 

zwarte ijs waande je je midden in de 

Weerribben. Onderweg heb ik verschil-

lende beverburchten gezien en iedereen 

was onder de indruk van het natuur-

schoon. Een medeschaatser wist het mooi 

te verwoorden: “Dit is het paradijs, alleen 

hoeven we hiervoor niet naar het hierna-

maals en kunnen we na afloop van alle 

belevenissen thuis lekker nagenieten on-

der het genot van een lekkere warme kop 

chocomel of glühwein”. 

 

De koudegolf is helaas weer voorbij. Ge-

lukkig blijven de mooie en unieke herin-

neringen. Dat we binnenkort weer nor-

maal op de fietsen kunnen springen is 

zeker. Als we de weermannen mogen 

geloven kan dat al snel in korte broek. 

Ook dat is een mooi vooruitzicht.  
 

Q 

Winterpret 2021 
Antoon te Braake 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
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Mijn naam is: Mar%n Janssen, ik ben 66 jaar oud en ondertussen gepensioneerd. 
 

Waarom ben ik lid geworden: Ik heb nu de %jd om te gaan fietsen met anderen, na jaren in ploegendienst ge-

werkt te hebben. Dus nu fietsen in gezelschap. 
 

Fietservaring: Ik heb aan triathlon gedaan, veel alleen gefietst en diverse toertochten gereden. 
 

Ambi"es: Meedoen aan toertochten en lekker fit blijven. 
 

Andere hobby’s zijn: Trainer bij “AV De Liemers” en ik doe aan trails lopen.  

Mijn naam is Emil Leuverink en ik ben 52 jaar oud. 
 

Mijn beroep is DevOps Engineer bij NS (Func%oneel beheerder). 
 

Waarom lid: Om meerdere redenen. Voornamelijk voor de gezelligheid, om samen de mooie fietssport te 

beoefenen en om mijn fiets skills te verbeteren. In maart 2020 heb ik een paar keer meegefietst en dat is 

mij zeer goed bevallen. 
Daarnaast vind ik het fijn om bij een sportvereniging aangesloten te zijn om de lusten en de lasten die een 

vereniging met zich meebrengt. Met de lasten bedoel ik als vrijwilliger bijdragen aan het organiseren van 

ac%viteiten. 
 

Fietservaring: In het voorjaar van 2016 ben ik weer begonnen met ligfietsen, omdat ik veel te veel s%l zat 

op kantoor en mijn condi%e tot een dieptepunt was gekelderd. In de jaren daarna heb ik ieder jaar rond de 

7500 km gefietst. Vooral alleen en regelma%g op de 1e zondag van de maand bij ligfiets groep LOL in Zutphen. Een paar keer heb ik de  

Classico BoreR (170 km) gefietst. 
 

Ambi"es: Schwarzwald Super op 5 september 2021, Silber (175 km / 4800 hm) en met plezier trainen met gelijkgestemden. 
 

Andere hobby’s: Wandelen met mijn vrouw Irene én onze Airedale Terriër, tuinieren en lezen. 

Nieuwe ledenNieuwe ledenNieuwe ledenNieuwe leden    
4 nieuwe leden stellen zich voor Jopie Boone-Barends  Van harte welkom en veel plezier. 

Mijn naam is Hans Rutgers en ik ben 66 jaar oud. 
 

Beroep: Inmiddels ben ik gepensioneerd. Voorheen was ik werkzaam in diverse beroepen en func%es bij de 

gemeente Arnhem, Defensie en poli%e. In het totaal maakte ik 51 overheidsjaren. 
 

Waarom lid: De laatste jaren mis ik de uitdaging en de con%nuïteit in het fietsen zowel op de racefiets als 

met de MTB en mijn inziens krijg ik die het beste terug in groepsverband.  
 

Fietservaring: In het grijze verleden heb ik twee keer de Elfstedentocht gefietst. In 2012, 2013 en 2016 heb 

ik deelgenomen aan de “Alpe d’Huzes”, waarbij iedere keer de 6 beklimmingen volbracht werden. In 2016 

fietste ik “De Ronde van Vlaanderen” en in 2014 heb ik een week gemountainbiket in het Atlas gebergte in 

Marokko. 
  

Ambi"es: Door te sporten een posi%eve en gezonde levenss%jl behouden en daarmee oud worden. 
 

Andere hobby’s: Tennis, hardlopen, motorrijden, vissen en klussen. 

Mijn naam is Jan Senhorst en ik ben 68 jaar oud en woonach%g in Duiven. 
 

Beroep: gepensioneerd. 
 

Waarom lid: Om lekker met lee1ijdsgenoten te fietsen; niet te hard maar ook niet te langzaam. 
 

Fietservaring: Ik ben 15 jaar geleden begonnen met wielrennen. Ik fiets ongeveer 5000 km per jaar. Ik heb 

elk jaar wel een week in het buitenland gefietst, waarbij onder andere veel bekende bergen uit de tour be-

klommen zijn. 
 

Mijn ambi"e is gezond blijven en nog lang fietsen. 
 

Andere hobby’s zijn Ajax en boerenlandvogels bekijken. 

DiversenDiversenDiversenDiversen    
Jos Schipper 

Heelal 
 
Wanneer het  ’s avonds donker is en de 
lucht helder. 
Wil ik wel eens naar buiten gaan,  
om naar de sterren en de planeten te kij-
ken. 
Heel veel staan lichtjaren van ons vandaan. 
En dan denk ik vaak, wij zijn in dit onmete-

lijke  heelal toch wel heel erg klein. 
Ik vraag me dan af, zou daar ergens heel 
ver weg ook wel eens iemand buiten staan 
en denken. 
Zou er daarginds ook leven zijn? 
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Voor de duidelijkheid, dit interview hee  al begin decem-

ber 2020 plaatsgevonden. We zouden het eerst in het de-

cembernummer plaatsen, maar het lukte ons niet op �jd 

om bij elkaar te komen en overeengekomen werd dat in 

het eerste nummer van 2021 ook OK was. Toen was het al 

een heel moeilijke �jd voor de sportscholen en we wisten 

nog niet dat er half december 2020 een nieuwe lockdown 

kwam, die tot minstens begin maart zou duren; zo niet tot 

nog langer. Dat betekent begrijpelijkerwijs dat de in dit 

ar�kel geschetste situa�e de laatste maanden nog veel 

zorgelijker geworden is. Als we daaraan toevoegen dat 

we mogelijk nog wel het hele jaar te maken hebben met 

de anderhalve-meter- afstand-regels, is het begrijpelijk 

dat 2021 voor Sportscholen, dus ook voor FeelGood-

ClubAerofi5, een verloren jaar wordt. Want het hele jaar 

slechts 30 % van je capaciteit kunnen benu5en kan bijna 

dodelijk zijn. We leven met Remge Vink en zijn medewer-

kers mee en hopen met hun op betere �jden. (redac�e) 

 

De Coronapandemie beheerste 

een groot deel van het afgelopen 

jaar niet alleen ons dagelijks fiets-

leven, maar ook het reilen en zei-

len van de bedrijven van enkele 

van onze sponsors. Om onze leden 

daar een beetje van op de hoogte 

te houden hee1 de redac%e onder 

andere een interview gehouden 

met Remge Vink, directeur en ei-

genaar van onze hoofdsponsor 

“FeelGoodClub AeroFi,”. Een af-

spraak te maken was nog niet zo 

heel makkelijk, omdat de leiding-

gevenden telkens moesten impro-

viseren, invallen voor besme,e 

personeelsleden of wegens recen-

te contacten met besme,e men-

sen sociaal contact moesten be-

perken; zeer complicerende situa-

%es allemaal dus. Uiteindelijk heb-

ben we op 3 december toch kun-

nen spreken met Remge. Onze 

contactpersoon bij “FeelGoodClub AeroFi,”, Gemma 

Oortgiesen, moest helaas afzeggen wegens recente con-

tacten met een besmet personeelslid, wat al snel kan ge-

beuren als je ruim 250 mensen in dienst hebt. Na een 

vriendelijke ontvangst met koffie werden we deelgenoot 

van de corona-effecten bij “AeroFi,”. 

   

Het bedrijf van Remge Vink hee1 vijf ves%gingen onder 

de naam “FeelGoodClub AeroFi,” (Duiven, Didam, Zel-

hem, Hengelo en Zutphen) en onlangs is dit Achterhoeks 

fitnessimperium nog eens uitgebreid met drie franchise-

ves%gingen van “Any Time Fitness” (Doe%nchem, Zut-

phen en Varsseveld). Kortom, onze hoofdsponsor is een 

grote naam op fitnessgebied in onze regio. Remge is van 

mening dat zijn bedrijfstak van groot belang is voor de 

volksgezondheid. Mensen die hun condi%e op peil hou-

den zijn minder vatbaar voor allerlei kwalen. En dat geldt 

volgens Remge zeker ook voor het Covid-19-virus. Daar 

zou de overheid best een beetje meer rekening mee mo-

gen houden; ook in deze bijzondere %jd. 

Remge begon het gesprek met: ”We zijn open, maar het 

is een drama”. Tijdens de eerste maanden van de pande-

mie liep het aantal abonnementen met circa 10% terug. 

Dat getal liep op tot rond de 20% %jdens de tweede golf. 

Landelijk werden overigens cijfers van 35% genoemd. Dus 

dachten wij dat het bij “AeroFi,” nog rela%ef goed ging. 

Dat klopte, maar bij zo’n groot bedrijf gaat het dan al 

gauw om een bedrag dat het gemiddelde pensioen van 

onze “Tandje Ouderen” heel ver overs%jgt. Vanuit de be-

stuurskamer van de ves%ging in Didam hadden we een 

mooie blik op de fitnessruimte en 

konden we zien wat hij bedoelde. 

Hooguit de hel1 van de toestellen 

kon nog maar gebruikt worden. 

Om de andere waren ze afgezet 

met rood-wit lint. Wij vonden dat 

er toch nog aardig wat sporters 

bezig waren, maar die schijn be-

droog volgens Remge. Je kunt bij-

voorbeeld wel hetzelfde aantal 

groepslessen geven, maar dan met 

slechts een derde deel van het 

gebruikelijke aantal deelnemers, 

zodat de sporters zich veilig kun-

nen voelen. De “anderhalve me-

ter” is eigenlijk de grootste rem op 

het fitnessgebeuren. Overall kan 

hij slechts ruim 30% van de capaci-

teit gebruiken. Er moet gereser-

veerd worden qua %jd en dagdeel. 

Bovendien moest na elke wisseling 

(elk uur) alles grondig gedesinfec-

teerd worden. Dat alleen al vraagt 

extra inzet van personeel. Om toch nog zoveel mogelijk 

capaciteit overeind te houden zijn er, waar mogelijk, ten-

ten neergezet, wat natuurlijk weer flink extra kosten met 

zich meebrengt.  

 

De ervaring leert dat er volgens Remge %jdens de pande-

mie drie groepen te onderscheiden zijn, namelijk: 

De onverschilligen, die platweg alle maatregelen onzin 

vinden en hun eigen gang gaan, 

De gehoorzamen, die zich netjes aan de regels houden, 

De durfnieten, die alles eng vinden en wachten tot Coro-

Corona-effect bij onze hoofdsponsor  
Henk Stolk en Paul Peters 
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na voorbij is. 

Vooral de eerste twee groepen zi,en elkaar %jdens de 

trainingen soms in de haren en dan moet het personeel 

weer de “ruzietjes” helpen oplossen; een extra taak die zij 

normaal niet hebben. 

 

Ook ac%viteiten, waar je niet direct aan denkt, konden of 

kunnen niet doorgaan. Zo waren er plannen om groots te 

vieren dat de ves%ging in Didam in 2020 %en jaar bestond; 

met gasten als onder andere Rico Verhoeven. Helaas kon 

ook dat evenement niet doorgaan, omdat de risico’s voor 

de klanten en het personeel te groot waren, JAMMER. Ook 

Rico had al afgezegd. Misschien komt er volgend jaar nog 

een mogelijkheid om daar aandacht aan te besteden. 

 

In de fitnesswereld is men doorgaans wel dankbaar voor 

de overlevingssubsidie van de overheid wegens Corona en 

voor het feit dat de overheid bij de maatregelen de sport-

scholen nu zoveel mogelijk ontziet. Die dankbaarheid 

loopt echter tegen de grens aan als je bedrijfsvoering zo-

danig beperkt wordt dat je behoorlijk vlees op de bo,en 

moet hebben om te overleven. “AeroFi,” hee1 veel per-

soneel in dienst. Je kunt moeilijk mensen ontslaan, want 

ze zijn in het algemeen goed ingevoerd in de fitnesswereld 

en als je over een bepaalde (onbekende) %jd weer vol mag 

doorgaan, heb je iedereen weer nodig. Dus het perso-

neelsbestand moet, ondanks de veel geringere bezeRng, 

op peil gehouden worden. Soms moeten ze dan maar wat 

andere klussen doen binnen het bedrijf. Je zit eigenlijk 

con%nu in een spagaat tussen het belang van jezelf, de 

abonnementhouders en de opgelegde maatregelen. Toch 

blij1 Remge op%mis%sch. 

 

Tijdens het gesprek kwam ook de betrokkenheid van onze 

leden bij de hoofdsponsor ter sprake. Remge gaf toe dat je 

niet in de eerste plaats sponsort om er direct geld aan te 

verdienen, maar het zou wel mooi zijn als meer van onze 

leden gebruik zouden maken van het speciale “TC de Lie-

mers-kor%ngsabonnement”. De deelname van onze leden 

is hem een beetje tegengevallen. Dus bij deze een oproep 

om, als je aan fitness doet, dat in beginsel bij onze hoofd-

sponsor te doen. De komende %jd wordt vooral spinning 

nog aantrekkelijker bij “AeroFi,”. Dat kan dan digitaal en 

ona_ankelijk. Heb je een klein groepje geïnteresseerden, 

ga dan naar Duiven (en binnenkort ook in Didam) als het je 

uitkomt, ga op de fiets zi,en, stel uit een aanbod van hon-

derden routes je keuze vast en ga aan de slag. Op een me-

gascherm word je begeleid. Gewoon je gang gaan zonder 

fysieke leiding. Je zou zomaar een paar keer de “Mont 

Ventoux “ op kunnen fietsen of ongesponsord mee kun-

nen doen aan “Alpe d’Huzes”.  

Q 

Tussen de dozen met oude dia’s vond ik 

een doosje met medailles. Het bleken 

medailles te zijn van de “Vael Ouwe 

tocht”, die ik in de jaren 80 en 90 van de 

vorige eeuw vaak heb gefietst. De start 

was in Dieren op de parkeerplaats van de 

Gazelle-fietsenfabriek. Het startschot 

werd gegeven door de directeur, Wim 

Breukink, de vader van Erik Breukink, de 

wielrenner. Hoe lang is dat wel niet gele-

den. Hij deed dat door middel van een 

klein kanon. Je schrok je wild. De belang-

stelling was enorm. De limiet was gesteld 

op 4500 deelnemers. 

 

In die %jd was het mode om de benen in 

te smeren met midalgan. Een middel, dat 

de spieren zou opwarmen. Niet dat het 

veel hielp, maar toch. Een bekende van 

mij had met dat spul zijn benen goed in-

gesmeerd, toen hij zei: “Ik moet nog even 

plassen”. De gevolgen lieten zich raden. 

We kwamen haast niet meer bij van het 

lachen. Toch heb ik daar al%jd fijn ge-

fietst.  

 

Tijdens zo’n tocht vroeg ik mij af hoe het 

zou zijn om een lange rit helemaal alleen 

te fietsen. Aangezien wij kennissen heb-

ben in Elsloo, een plaats even boven 

Maastricht, besloot ik om daarheen te 

fietsen. Ik had een brie`e met 

plaatsnamen op het stuur van de 

fiets geplakt en vol goede moed 

vertrok ik op een vrijdagmorgen 

naar het zuiden. Via Emme-

rich, Kleef en Kevelaer 

zakte ik naar het zui-

den af. Bij Venlo ging 

ik de grens over en 

langzamerhand 

bekroop mij een 

gevoel van een-

zaamheid. Er 

was niemand 

om mee te pra-

ten en ook was 

er niet veel ver-

keer op de route. 

Voorbij Roermond is 

er nog iemand een 

stuk met mij meege-

reden, maar die moest op een gegeven 

moment een andere kant op. Bij de auto-

fabriek in Born kon ik over een viaduct de 

A2 oversteken en via Stein kwam ik tegen 

de avond in Elsloo aan. Die kennissen 

hadden toen een bakkerij, dus ze hadden 

absoluut geen %jd voor mij. Ik moest me 

dus nog een %jdje alleen vermaken. Ik 

dacht na over de voorbije dag en kwam 

tot de conclusie dat zo’n lange tocht 

alleen niets voor mij is. 

 

Ik las ooit een stuk over iemand 

die het in zijn hoofd had ge-

haald om van de Noord Kaap 

naar huis te fietsen. Hij was 

bijna gek van eenzaamheid 

geworden. Dagenlang had 

hij niemand gesproken of 

gezien. Zo erg was het bij mij 

niet, maar om het nog een 

keer te doen, 

nee, maar ik moest de volgende 

dag wel weer terug. De volgende 

morgen had de bakkersvrouw 

voor een uitstekend ontbijt met 

Corona-effect bij onze hoofdsponsor (vervolg) 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
Experiment 

Theo Hakvoort 
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IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    

Experiment (vervolg) 

Fietsen in coronatijd 
Herman Kraus 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    

Het is al weer een jaar gelden dat heel de 

wereld werd geconfronteerd met corona. 

Zo’n 20% van de Nederlandse bevolking 

neemt de waarschuwingen met een kor-

reltje zout. Zout is overigens wel de be-

langrijkste bron van natrium in onze voe-

ding. De ex-president van de Verenigde 

Staten lacht om corona. Hij nam deze 

condi%onele waarschuwing niet serieus. 

Overigens zijn sinds de uitbraak van coro-

na in de V.S. meer dan 400.000 Amerika-

nen aan dit virus overleden. Als dit ar%-

keltje wordt gelezen dan is dat aantal wel 

weer met sprongen omhoog gegaan. 

 

KUNNEN FIETSTOCHTEN NOG DOOR-

GAAN? 

Het antwoord is: “neen”. De NTFU hee1 

de fiets kalender vanaf oktober verwij-

derd. Wanneer dit jaar weer tochten wor-

den georganiseerd is nu nog niet te zeg-

gen. Ook wij als “TC de Liemers” hebben 

onze maatregelen getroffen. Geen geza-

menlijke tochten, geen jaarvergadering 

en geen feestavond. Tijdens een tocht in 

een wielercafé even op adem komen en 

daar wat drinken en praten is niet meer 

toegestaan. Wanneer kunnen we weer 

een toertocht organiseren? Dat is nog 

onduidelijk. Op het moment dat ik 

dit schrijf staat de 

“Liemers 

Reichswald Clas-

sic” op 24 april nog 

op de agenda evenals 

de prominenten toer 

op 19 juni. Gaan die dan 

nog door? Hopelijk wel, maar 

we weten het nu nog niet 

zeker. 

 

KUNNEN WE TOCH NOG FIET-

SEN? 

Het antwoord is: “ja”. In Nederland zijn 

circa 13miljoen fietsers, waarvan er onge-

veer 75.000 lid zijn van de NTFU. Daar-

voor  zijn circa 30.000 bewegwijzerde 

fietsroutes gemaakt. De huidige 

“lockdown” is - nu ik dit schrijf- verlengd 

tot en met 9 februari. Maar wat hebben 

we te verwachten van de Britse variant 

van het coronavirus? Inmiddels hee1 de 

Nederlandse overheid zeer beperkende 

maatregelen  afgekondigd. Gelukkig is 

men begonnen met de vaccina%e. Voor 

ikzelf aan de beurt ben duurt nog wel 

even. 

 

FIETSEVARINGEN TIJDENS DE-

ZE MOEILIJKE TIJD 

Samen met Ine maak ik nog 

wel regelma%g een fietstocht-

je. Maar veel fietsers hebben 

de waarschuwingen nog niet 

begrepen (of willen dat niet). 

Racefietsers krijgen vaak de schuld 

dat ze niet bellen maar roepen en 

zelfs tussen anderen doorfietsen. 

Dat is soms wel zo, maar Ine en ik 

hebben ook andere ervaringen. Wij 

fietsen al%jd naast elkaar, zowel op de 

weg als op een fietspad. Als we anderen 

tegemoet komen dan gaan we achter 

elkaar rijden en zover mogelijk naar 

rechts. De tegemoetkomende fietsers 

blijven in 70% van de gevallen naast el-

kaar rijden. De 1,5 m afstand wordt niet 

gehanteerd. Overigens zijn dat veelal 

geen mensen op een racefiets! Vaak kij-

ken ze ons aan met een blik: “waarom 

fietsen jullie niet naast elkaar”? Doe dat 

verse broodjes gezorgd. Ook had ze brood-

jes en krentenbollen voor onderweg klaar-

gemaakt. De bakker raadde mij aan om bij 

Stein de Maasbrug over te steken en via 

het Belgische Maasmechelen naar Maaseik 

te fietsen en vandaar naar Thorn. Thorn 

het wi,e stadje met z'n kasseienwegge-

tjes, ik had er toen weinig belangstelling 

voor. Wij zijn er nadien nog wel eens ge-

weest. Het is beslist de moeite waard om 

er eens af te stappen. 

 

Vanaf Thorn fietste ik naar Kessel, waar ik 

met de pont de Maas overstak. Ondanks 

de bewolking, was het die dag drukkend 

warm. Mijn bidon was leeg en bij een klein 

café langs de weg bestelde ik wat te drin-

ken en vroeg ik de eigenaar of ik mijn bi-

don mocht vullen. Een paar kroeg%jgers 

keken mij aan, of ik van een andere pla-

neet kwam. Ook spraken zij een taal, die ik 

niet kon verstaan. 

 

Ik had gehoopt dat deze dag beter zou 

verlopen, maar opnieuw sloegen de verve-

ling en het gevoel van eenzaamheid toe. 

Bij Reuver stak ik de Duitse grens over en 

via Kaldenkirchen, Straelen en Walbeck 

reed ik rich%ng Weeze. Het vliegveld bij 

Weeze is tegenwoordig een vertrekpunt 

voor vakan%ereizen. In die %jd was het een 

basis van de Britse luchtmacht. Ik viel bijna 

van de fiets toen ik er voorbij reed want er 

stegen juist een paar straaljagers op. Ver-

der rich%ng Goch en wat was ik blij toen ik 

het bord van Kleve zag. Dat schoot lekker 

op. Op de brug van Emmerich was mijn 

bidon weer leeg en het leek me een goed 

idee, om op de markt van Elten nog een 

laatste pauze in te lassen. Bij een bruin 

biertje overzag ik de situa%e.  

 

Ik heb grote bewondering voor mensen, 

die alleen naar San%ago de Compostella 

fietsen of naar Rome of Praag. Dat zijn hele 

andere afstanden. Zo is er Frank van Rijn, 

bekend als de wereldfietser. Hij hee1 er 

zijn bestaan van gemaakt. Hij is inmiddels 

72 jaar en fietst nog naar de uithoeken van 

de wereld. Hij schrij1 er boeken over en 

gee1 lezingen. Met behulp van sponsors 

kan hij er van leven. 

 

Ondanks dat ik weinig plezier aan de twee-

daagse tocht 

had beleefd 

was ik toch 

wel een klein 

beetje trots. 

De teller was 

inmiddels de 

vierhonderd 

kilometer 

ruim gepas-

seerd. Het 

biertje in 

Elten smaak-

te goed en ik 

nam er nog 

een. Toen ik 

thuis kwam, 

wach,e mij 

een preRge 

verrassing. 

Mijn kin-

deren, die 

toen nog klein waren, hadden op een vel 

papier met grote hanenpoten geschreven: 

“Welkom thuis papa”. Dat was toch wel 

het mooiste van de hele onderneming. 

Q 



Wiel aan wiel nr.  1                               16 

 



Wiel aan wiel nr.  1                                17 

 

Fietsen in coronatijd (vervolg) 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    

Zelf ben ik toch wel een beetje verslaafd 

aan het fietsen op een racefiets. Ik ben 

daar pas op mijn vijfenveer%gste aan 

begonnen. Onze twee zoons, beide 

wedstrijdschaatsers, deden toen al aan 

die sport, omdat dat voor schaatsers een 

prima zomer-training is. Zij hebben mij 

ooit aan het wielrennen gekregen.  

 

Enige jaren geleden was ik bij één van 

onze zoons op visite en beloofde ik, in 

jeugdige overmoed, aan een kleinzoon: 

”Als je twaalf wordt krijg je van opa een 

racefiets”. Hij zag dat niet echt zi,en en 

zei: “Ik hoef geen racefiets”. Misschien 

had hij angst om ooit een keer erg moe 

te worden van een lange tocht op zo’n 

ding. Hij kreeg uiteindelijk een gewone 

fiets om naar de middelbare school te 

gaan. 

 

Maar er was er nog één; een bonus-

kleinzoon bij onze dochter. Daar je als 

grootouders graag één lijn wil trekken 

voor al je kleinkinderen, beloofde ik ook 

hem een racefiets op z’n twaalfde. Hem 

sprak het idee wel aan en hij had al een 

paar keer bij een vereniging in de 

omgeving van Den Bosch, zijn 

woonplaats, oefenrondjes gereden. 

Overigens, de kleindochters kregen 

dezelfde belo1es. 

 

Afgelopen voorjaar was het dan zover. 

Bart had, samen met zijn vader, een 

prach%ge, gebruikte “Stevens” op de kop 

ge%kt, die door opa zou worden betaald. 

Ja, en als je dan zo’n ding hebt wil hem 

natuurlijk ook gaan proberen. Dat 

gebeurde samen met zijn vader in hun 

woonomgeving. Maar als je als kleinzoon 

een racefiets van je opa krijgt, kijk je er 

natuurlijk naar uit om dan toch een keer 

aan opa te laten zien dat je er wat mee 

kunt. Dus hij had er zin in om samen met 

opa een ritje te maken. 

 

Uiteindelijk is dat er toch van gekomen. 

Toen wij met de caravan op 

vakan%e waren in Twente 

kwamen ze op visite en Bart had 

zijn racefiets meegenomen. Ik 

had een rondje uitgedacht, met 

alleen maar bochten rechtsaf, 

dat we meerdere keren zouden 

kunnen rijden om de gewenste 

kilometers te kunnen maken. In 

het begin dacht ik: “Nou, die kan 

er wat van”. De twaal`arige 

begon heel enthousiast met 28 

km per uur en ik temperde hem 

al wat. Na een kilometer of %en 

ging die snelheid echter wel 

omlaag; alles moet je leren. 

Toen ik na een 25 km aan hem 

vroeg hoe hij terug wilde naar 

de caravan en een korte en een 

iets langere lus voorstelde, koos 

hij toch gedecideerd voor de 

kortste.  

Uiteindelijk kwamen we na een 

kleine 30 km weer bij oma en 

papa en mama aan. Bart was flink 

bezweet, maar stelde het ritje samen 

met opa erg leuk te hebben gevonden en 

ik geloof dat hij het meende. Ik weet niet 

wanneer we dat weer een keer gaan 

doen, want als je kinderen ver weg 

wonen komt dat er niet zo gauw van, 

maar ik vond het ook leuk; dat fietsen 

met m’n kleinzoon. 

 

Q 

maar eens op een fietspad. Onze rondjes 

worden 

klei-

ner nu 

het wat 

kouder 

wordt. 

Als je met het 

pontveer de “Veerstal” de IJssel wil over-

steken, houd er dan rekening mee dat 

deze tot 1 april niet vaart. En zwemmen 

lijkt mij nogal frisjes. Bovendien kan deze 

ex-marineman niet zwemmen. Als je van 

Didam naar Warnsveld fietst dan woont 

daar een boer die aan beide 

zijden van de weg vee hee1 lo-

pen. Als je over deze openbare 

weg wil fietsen dan stuurt hij een 

grote valse en bijtgrage hond op 

je af. Of hij trapt je van de fiets af. 

Een bekende van ons is dat overko-

men. De oplossing van de gemeente? 

Men hee1 besloten om een nieuwe 

openbare weg om het weiland heen te 

leggen. 

Een recent nieuwe bewoner in een buurt-

gemeente hee1 geklaagd dat er in zijn 

straat te hard gereden wordt. Hij hee1 de 

gemeente gesommeerd om er drempels 

aan te leggen. En ….die komen er. 

 

NOG VEEL HARDER GETROFFEN 

Onze beperkingen in het fietsen staan in 

een schril contrast met de vele mensen 

met een winkel. Die moeten dicht. Daar-

door zij er geen inkomsten meer of mini-

maal. De steun van de overheid is te ge-

ring. En dan nog de vraag: ”Hoelang 

duurt deze lockdown nog”? Of als familie-

leden ziek zijn of nog erger, men moet 

iemand begraven of cremeren. Dan moe-

ten wij fietsers maar niet klagen. 

 

TOT SLOT 

In 2020 heb ik toch nog meer dan 20.000 

kilometer gefietst. Waarvan een groot 

gedeelte met Ine.  
 

Q 

Fietsen met mijn kleinzoon 
Henk Stolk 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
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 DiversenDiversenDiversenDiversen    
Schapen, Santiago 2 
Theo Hakvoort 

De hoge boom, die in de verte stond, no-

digde hem als het ware uit om tegen zijn 

stam uit te komen rusten. Om hem te 

kunnen bereiken moest hij een zijweg 

inrijden en daarna nog een smal pad. 

Toen hij zich eindelijk tegen de boom liet 

zakken slaakte hij een diepe zucht. De rit 

over de Pyreneeën was hem tegen geval-

len. Dat het zwaar zou zijn dat wist hij van 

tevoren. 

Je moest er overheen een andere weg 

was er niet. Hij nam een slok uit zijn bi-

don en sloot even zijn ogen. De warme 

namiddagzon deed de rest. 

 

Hij werd een %jdje later wakker van die-

rengeluiden. Toen hij zijn ogen opende 

werd hij omringd door %entallen schapen. 

Geschrokken sprong hij overeind. 

“Hola amigo, ben je moe?” La-

chend keek iemand hem aan. Hij 

zag een rijzige man met een 

door de zon getaande huid 

en een woeste baard. Op zijn 

hoofd prijkte een hoed met 

een brede rand. Dat was blijkbaar 

de herder. 

 

“Wat doe je hier?” De herder sprak met 

een zwaar accent, maar was goed te ver-

staan. Hij vertelde waar hij vandaan 

kwam en dat hij onderweg was naar San-

%ago. “Aha een pelgrim, die moet je on-

derdak verlenen zegt men. Kom mee.” 

Zonder een antwoord af te wachten, volg-

de de herder zijn schapen. De herders-

hond bleef even staan en keek hem arg-

wanend aan, draaide zich om en rende 

naar zijn baas. Blijkbaar was hij goedge-

keurd. 

 

Deze uitnodiging kon hij moeilijk weige-

ren, een bed en eten, wat wil je nog 

meer. Met de fiets aan de hand liep hij 

achter de herder aan, die weinig sprak en 

alle aandacht voor zijn dieren had. Na een 

flink eind te hebben gelopen, bereikten 

ze een grote schuur, waar een hoog hek 

omheen stond. “Niet aanraken,”  zei de 

herder, “er staat stroom op, hier komt 

wel eens een wolf.” Hij schrok, en het 

plan om een keer onder de sterrenhemel 

te overnachten liet hij onmiddellijk varen. 

“Je hoe1 niet bang te zijn, want wolven 

vallen geen mensen aan.” Kan wel zijn 

dacht hij, maar ik slaap toch liever in een 

bed. 

 

Toen de schapen naar binnen waren ge-

dreven en verzorgd waren liepen ze naar 

een huis aan de rand van een dorp. “Kom 

binnen,” sprak de herder uitnodigend. 

“Dit is mijn moeder,” en hij wees op een 

kleine, vriendelijk ogende vrouw, die be-

zig was de maal%jd te bereiden. De her-

der sprak enkele woorden in zijn eigen 

taal. De vrouw zweeg en knikte slechts. 

“Het is goed, je kunt hier overnachten. 

Neem plaats, we gaan eten.” Duidelijk 

een man van weinig woorden dacht hij. 

Tijdens het eten zweeg men. Blijkbaar 

was dat hier de gewoonte. 

 

Na de maal%jd ging 

de vrouw bij een 

kleine televisie zi,en. De herder ze,e een 

fles wijn op tafel en zonder te vragen 

schonk hij in. “Eigenlijk ben ik helemaal 

geen herder van beroep.” 

Verbaasd keek hij de herder aan. “Ik ben 

eigenlijk journalist, maar ik had er schoon 

genoeg van. Dat reizen en die %jdsdruk, ik 

wilde dat niet meer.” De herder vertelde, 

dat hij in dit dorp geboren was en jaren 

geleden naar de stad was getrokken. Hij 

had er een prima bestaan opgebouwd bij 

een grote krant. Oorlogen en rampen 

over de hele wereld had hij verslagen. 

“Ik heb zoveel ellende gezien. Maar er 

komt een moment, dat een mens daar 

niet meer tegen kan. Het minste of ge-

ringste grijpt je aan, vooral als het om 

kinderen gaat. Hoogste %jd om er mee te 

stoppen.” 

 

“De herder van deze kudde kende ik van-

uit mijn jeugd. Ik ben vaak met hem mee 

geweest.  

Toen hij op een keer vertelde dat hij er 

mee wilde stoppen zei ik in een opwelling 

dat ik het wel wilde doen. Een paar we-

ken ben ik meegelopen en toen was ik 

herder. Ik ben toen weer vanuit de stad 

naar hier verhuisd, want mijn moeder is 

ook de jongste niet meer. Zij zorgt voor 

mij en ik voor haar. Dat gaat prima.”  

Verder vertelde hij, dat je van schapen 

alleen niet kunt bestaan. “Schapen ken-

nen geen zaterdag en zondag. Dus eigen-

lijk moet ik elke dag met ze naar buiten. 

Eén dag in de week neemt de oude her-

der het nog over. Hij vindt het preRg, 

zolang hij het nog kan, om met de scha-

pen op pad te gaan. Op die dag schrijf ik 

nog stukken voor verschillende kranten. 

Dat verdient goed en dat doe ik nu zo’n 

jaar of %en. “Maar vertel eens, waarom 

wil jij naar San%ago?”  

 

Hij zei dat alles in zijn leven zonder 

problemen was verlopen. Zonder veel 

moeite een studie afgerond. Een leuke 

baan en een vriendin. Geen enkel 

obstakel. Eigenlijk had hij niet veel 

meer te wensen, maar hij miste een 

uitdaging; iets waar hij echt zijn best 

voor moest doen. Door toeval 

hoorde hij van San%ago de Com-

postella. Dat leek hem wel wat, je 

bent alleen op pad en je hoe1 met 

niemand rekening te houden. 

“Behoorlijk egoïs%sch,” had zijn 

vriendin lachend geroepen. Na een jaar 

van lezen en voorbereiden had hij een 

week uitgetrokken om te zien of hij het 

kon en vooral of hij het leuk vond. “Ik 

kwam erachter dat ik veel te veel bagage 

bij me had. Dat moest veel minder.” Een 

tweede proefrit van twee weken volgde. 

Na nog enkele aanpassingen, dacht hij dat 

hij er klaar voor was. Een datum van ver-

trek werd vastgesteld en bij zijn baas had 

hij onbetaald verlof gekregen. Een paar 

dagen voordat hij zou vertrekken belde er 

iemand op, die de tocht al een keer ge-

maakt had. Die had nog wel een paar %ps. 

Ook was hij heel dankbaar voor de lijst 

met goedkope overnach%ngsplekken. “En 

nu ben ik dus hier.” 

 

“Hoe is het gegaan tot nu toe?” vroeg de 

herder. “Het is best wel zwaar, vooral de 

hellingen en als het regent zou ik het 

liefst stoppen,” zei hij. “Maar nu is San%a-

go al een klein beetje in zicht, dus ik denk 

dat ik het wel haal.”  

 

De fles was leeg en de gastheer wees 

hem de kamer waar hij kon slapen. Tien 

minuten later was het donker in het huis 

van de herder. De volgende morgen werd 

hij later wakker dan de bedoeling was. De 

combina%e van een zware dag en de wijn 

had hem langer laten slapen.  

In de woonkamer wees de moeder van de 
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Schapen, Santiago 2 (vervolg) 
herder hem naar de tafel waar het ontbijt 

klaar stond. De herder was natuurlijk al-

lang op stap met zijn schapen. 

Naast zijn bord lag een brie`e. “Beste 

vriend bedankt voor het aangenaam ge-

zelschap. 

Goede reis en wees voorzich%g. Doe Jaco-

bus de groeten van mij.” Hij glimlachte, 

Jacobus is namelijk de beschermheilige 

van de pelgrims. Hij schreef een paar re-

gels op het brie`e om de herder te be-

danken. Na het ontbijt pakte hij zijn spul-

len om te vertrekken. Hij wilde de oude 

vrouw bedanken, die hem natuurlijk niet 

verstond maar goed begreep. Ze pakte 

zijn handen, sprak zacht enkele woorden 

en drukte een kus op zijn voorhoofd. Daar 

moest hij toch behoorlijk van blozen. 

Bij de deur drukte ze hem nog pakje eten 

voor onderweg in de hand. Vol goede 

moed werd de reis hervat. San%ago was 

nog ver, maar kwam steeds dichter bij. 

Q 

DiversenDiversenDiversenDiversen    

Even niet fietsen 
Paul Peters 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    

Elders in dit blad schrij1 ons mederedac-

%elid Antoon te Braake enthousiast over 

zijn schaatsbelevenissen van medio febru-

ari. Net als hij ben ik er ook al%jd als de 

kippen bij wanneer zich bij ons natuurijs 

aandient. Dan gaan de schaatsen direct 

uit het vet. Vaak zijn een paar nachten 

flinke vorst al genoeg om ondiepe plassen 

voldoende dicht te laten vriezen. Bij een 

beetje meer of wat langere vorst zi,en 

ook de diepere plassen of zelfs oude ri-

viertakken dicht. In onze jeugd stonden 

we daar niet van te kijken. Voorzover ik 

mij herinner stonden we zo ongeveer elke 

winter op de schaats. Eerst op de Friese 

houtjes en later de houten noren die je 

nog allemaal moest onderbinden met dat 

mooie fleurige schaatslint en leren riem-

pjes. Daarna kwamen de noren met vaste 

schoenen. Daar kon je snelheid mee ma-

ken. Wat een ontwikkeling was dat! 

Schaatslessen?…, daar hebben wij nooit 

van gehoord. Wij leerden het ons gewoon 

zelf aan op een slootje achter een oude 

stoel. We konden diverse malen schaat-

sen op het Baggergat (Nevelhorst) in Di-

dam. In die %jd waren er ook nog geen 

gemalen, waardoor we ook schaatsten op 

enorm grote ondergelopen weilanden in 

de Olde Moat (gebied tussen Greffelkamp 

en Angerlo). Alleen de bovenste draad 

van de afrastering stak dan nog boven het 

ijs uit maar die was gauw doorgeknipt!  

 

Half februari hadden we eindelijk weer 

eens een week waarin we het natuurijs 

op konden. Buiten op de weg met de race 

en zelfs in het bos met de MTB is dan niet 

erg verstandig. En dan is schaatsen geluk-

kig een heel goed alterna%ef om toch 

spor%ef bezig te zijn. Algemeen neemt 

men ook aan dat fietsen en schaatsen 

heel goed samen gaan. Niet voor niets 

zijn veel bekende langebaanschaatsers in 

de zomer ook toppers op de racefiets en 

winnen ze soms zelfs een wedstrijdje. Wel 

is het zo dat de %jdsduur van het leveren 

van vermogen %jdens een rit erg verschilt. 

De afzeRjd (leveren van vermogen) bij 

het schaatsen bedraagt maar 10 tot 20% 

van de totale cyclus%jd, terwijl bij het 

wielrennen gedurende 80% van de cyclus-

%jd vermogen wordt geleverd. Dat bete-

kent dat de spieren %jdens het schaatsen 

veel meer power moeten brengen dan bij 

het fietsen. Ook de balans en de houding 

bij het schaatsen kosten meer kracht en 

concentra%e dan bij het fietsen. Dus de 

benen en de rug hebben hier meer te 

lijden. 

Verscheidene leden van onze fietsclub 

hebben de ijzers gedurende een paar 

prach%ge dagen onder gebonden en een 

paar bleven toch nog op de pedalen.  

Het ijs was perfect en we hadden lekker 

fris maar ook redelijk zonnig weer. Na de 

Woensdag 10 februari kon er al gere-

den worden op de schaatsbaan bij 

Thialf Arnhem. 

Fedor hee1 liever dat het een graadje of 

15 warm is. 

Wouter Gadenman gee1 schaatsles. 

Jan Blum, Steven Krol, Antoon te Braake 

en Hans van Huet op de Oude Rijn. 
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Even niet fietsen (vervolg) 

Valen%jn op 14 februari was het 

echter weer gebeurd met de 

pret. We moeten nu maar wach-

ten op de volgende gelegenheid, 

misschien dat Jan Pelleboer dit al 

wel weet!  

 

Q 
 

 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    

Liek Engelen in een voor haar bekende pose! 

Geëmancipeerd kiekje van Chris en Heidi 

Wullink op het Baggergat. 

Antoon te Braake op zijn Salomons ijzers. 

Een brokje oorlogsgeschiedenis (tank wal WO II) naast de baan. 

Steven Krol in zijn aerodynamische schaatspak. 

Sytze Hellinga, onze schaat-

sende Fries. 

Mar%n kiest in het Westen van het land 

het Hazepad en dobbert rond. 
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Hoe het begon 

 

In 2013 heb ik samen met mijn dochter Veerle de fietstocht 
gemaakt naar Santiago de Compostella; na jaren van voor-
bereiding en het lidmaatschap van het “Nederlands Ge-
nootschap van Sint Jacob”. Veel info stond in hun prachti-
ge blad “De Jacobsstaf”. 
 

Onderweg konden routekaarten, gidsen en stickers op bor-
den niet verhinderen dat we een aantal keren hopeloos de 
weg kwijt raakten (verdwaald dus). Zo hebben we lang ge-
zocht naar “Rue de Jacqueline”; gevraagd bij een eenzaam 
huis. De wat oudere Francaise zag al snel dat wij haar uit-
leg niet begrepen. Uit de garage werd een Renaultje 4 ge-
reden. Wij moesten haar volgen en kwamen er achter dat 
we behoorlijk ver van de route af waren. 
Een andere keer in de Spaanse binnenlanden en bergen 
waren we “total lost’. Weer een oudere dame (waarom de-
ze voorkeur?) aangesproken. De avondcursus Spaans, 
speciaal voor deze tocht gevolgd, bracht geen duidelijk-
heid. Op de vraag “hoe ver?” ving ik una hora op. Dat viel 
nog mee maar ze sprak over coche. Dat woord kende ik 
van de les; een uur met de auto dus. Dat moest beter. We 
zagen enkele fietsers met een “raar” apparaatje op het 
stuur. “Nee hoor wij verdwalen niet want deze GPS geeft 
een signaal wanneer we verkeerd gaan”. Dat wilden wij 
ook. 
 

MIO gebruiksvriendelijk? 

 

In Nederland ben ik op onderzoek gegaan. Er zijn nogal 
wat verschillende fietsnavigatie-apparaten. “Tom Tom” 
kenden we maar voor fietsers 
bleek het toch een andere tak van 
sport. Na wat onderzoek viel onze 
keuze op MIO. Het meest ge-
bruiksvriendelijke apparaat. Later 
vernam ik van medefietsers dat zij 
ook om deze reden voor MIO had-
den gekozen. Maar die 
“vriendelijkheid” viel nogal tegen; 
wat een gedoe zeg. Denk je dat ie 
het weer doet, dan volgt meteen 
het volgende probleem; om gek 
van te worden. Fietsnavigatie 
bleek soms hogere wiskunde en 
dat voor gebruikers die juist kozen 
voor gemak. In Zwitserland bleek 
de kaart van dat land niet geïnstal-
leerd te zijn op mijn “MIO 
405HC” (moet dat dan?). Onze 
fietstocht door Marokko kon niet 
via MIO want MIO heeft geen kaart 
van Marokko. Gelukkig waren er in 
Marokko niet zo veel wegen. Wil je 
een track voor je fietsvakantie lan-
ger dan 200km? Dat is helaas niet 
mogelijk in MIO. Je dient dan de 
route in stukken te verdelen.  
 

Stapsgewijs 

 

Na een defect drukknopje mocht ik 
met korting een ander apparaat 
uitzoeken. De keuze viel op de 
“MIO 605 HC”, het paradepaardje. 

Van tevoren had ik wel Basecamp van Garmin bestudeerd. 
De conclusie was absoluut gebruiksonvriendelijk. 
Dit apparaat (605HC) had meer mogelijkheden dan mijn 
eerste apparaat, maar de eigenaardigheden bleven. Ik ben 
de problemen stapje voor stapje gaan benaderen. Regel-
matig MIO gebeld en gemaild, FAQ’s en allerlei wetens-
waardigheden gelezen en vooral mijn beide kinderen tot 
vervelens toe lastiggevallen met vragen, vragen en vragen. 
Het resultaat is dat ik langzamerhand evaringsdeskundige 
ben geworden. Dat bleef niet onopgemerkt in het peloton. 
Sommigen begonnen vragen te stellen en maakten opmer-
kingen als:”ik kan er niets mee” en “ligt in de kast”. Jam-
mer, want met wat tips kan de MIO een prima GPS appa-
raat zijn. 
 

De praktijk 

 

Welke stappen zet een MIO-gebruiker.alvorens hij zijn ritje 
rijdt? 

1. Downloaden GPX track van site TC de Liemers, 
2. Uitpakken (kan met 7Z), 
3. Garmin track geschikt maken voor MIO via “All Trails” 

voorheen “GP sies”, 
4. De bewerkte track uploaden naar Cyclo Agent, 
5. Dan het meest magische moment, synchroniseren. 

Hier gaat het vaak fout. 
Hoe krijg ik de route van mijn PC op mijn MIO-

apparaat? 

Dit kan op meerdere manieren: 

Q Knippen en plakken, 

Q Met een kabeltje tussen PC en MIO, 

Q Via WIFI (kan niet met alle 
MIO’s),  

Q Via “Komoot”. Een heel goed 
programma om onder andere zelf 
routes te maken. 
MIO heeft een samenwerkingsver-
band met deze van oorsprong Duit-
se navigatiespecialist. Het is prettig 
dat er meerdere opties beschikbaar 
zijn en die gebruik ik zeker. 
 

Tot besluit een aanbod 

Graag deel ik mijn kennis en erva-
ring. Meerdere collega fietsers van 
“TC de Liemers” hebben hiervan 
gebruik gemaakt. Hierbij mijn aan-
bod om ieder met problemen met 
de MIO op weg te helpen. Er zijn 
veel stappen die je kunt zetten, 
maar zeker ook die je beslist niet 
moet doen. Op grond van mijn er-
varingen is er een uitgebreid stap-
penplan. Vaak is eerst een 
“onderzoek” van het apparaat no-
dig. De ervaring leert dat je daarna 
zelfstandig verder kan. Voel je niet 
bezwaard. Ik vind het leuk om te 
puzzelen. Neem contact op via de 
mail (a.ross5@upcmail.nl). Voor je 
het weet hebben we het vaccin, al 
is het Sputnik, en kunnen we weer 
los met een goedwerkende MIO. 
 

Q 

O sole Mio 
Antoine Ross 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
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Uit de nieuwsbrief no. 5 

 

Vele clubleden hebben 

mij via brief, mail en 

whatsapp, in warme 

woorden steun en sterk-

te gewenst in de eindfa-

se van mijn leven. Dat 

jullie mij tot op het eind 

van mijn levensrit uit de 

wind willen houden, 

ontroert me en stemt 

me dankbaar. Het was 

goed toeven bij Tandje 

Ouder/TC de Liemers. 

Uit het peloton moet ik 

nu lossen. Ik wens jullie 

nog vele jaren rugwind 

toe.  

 

Vincent Blom 

Lieve familie en vrienden,            14-01-2021  

In januari 2019 werd bij mij, uitgezaaide longkanker gevonden. 

Immunotherapie bood mij een prach%g jaar, waar ik alles kon doen. 

Hierna traden erns%ge bijwerkingen op, die noopten tot staken van de behandeling. 

Eind vorig jaar vlamde de kanker weer op. Nu werd chemotherapie gestart. 

Helaas had dit geen baat, maar wel bijwerkingen. 

Vooral een enorm verlies van spierkracht en energie. 

Hierdoor zit of lig ik 23 van de 24 uur in relaxstoel of bed. 

De geneeskunde hee1 geen levensverlengende behandelingen meer te bieden zonder grote 

kans mijn huidige toestand verder te verslechteren. 

Het is duidelijk dat de finish in zicht gaat komen.  

Tot mijn verdriet zit er geen herstel in. 

Niet meer samen fietsen, niet meer samen (hard)lopen of wandelen, niet meer samen schil-

deren. Graag had ik nog gezellig bij willen praten bij de koffie. Maar ja, de lockdown zit in de 

weg. En ik heb geen flauw idee, hoeveel %jd ik nog heb.  Mijn wereldje wordt steeds kleiner. 

Ik ben een gezegend mens. 

Door mijn geweldige vrouw Elly, kan ik zolang mogelijk thuis blijven. 

Ik bedank jullie voor de warme en gezellige contacten,  

en wens jullie oprecht nog een gelukkig en gezond leven. 

  

Vincent Blom 

Beste TO’ers. 

 

Weer een nieuw fietsjaar 

met een nieuwe planning 

v.w.b. de te rijden ri,en. 

Alles onder voorbehoud van 

de tegen die "jd geldende 

regels. 

 

Namens de TO-commissie 

wens ik iedereen een gezond 

en veilig 2021 toe. 

 

Hopelijk worden wij op %jd 

gevaccineerd zodat we kun-

nen doen wat we graag 

doen. 

 

Met elkaar een tochtje ma-

ken met onderweg een lek-

ker bakkie. 

 

Het wordt %jd dat we de 

nega%eve spiraal, veroor-

zaakt door de perikelen rond 

het coronavirus, kunnen 

doorbreken. 

We kennen onderhand de 

planningsopbouw met elke 4 

weken de keuze uit een kor-

tere of iets langere rit. 

Denk ook aan een eventuele 

opgave voor het clubweek-

end begin september naar Doorn en om-

streken. 

Zie daarvoor het ar%kel op pagina 5. 

Mocht de route te lang zijn voor de groep 

waar je in rijdt, dan kan Dick Derksen er 

al%jd wel een kortere route van maken. 

 

Hieronder in een apart kader de woorden 

die Vincent Blom ons toevertrouwde via 

een mail en in de nieuwsbrief. 

Heel dapper van hem om het naderende 

einde zo met ons te delen. 

DiversenDiversenDiversenDiversen    
Voorwoord en toerprogramma seizoen Tandje Ouder tot eind juni 2021 
Paul Broere 
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DiversenDiversenDiversenDiversen    
Voorwoord  bij het toerprogramma op pagina 31 en 32 
Ab Lubbers 

DiversenDiversenDiversenDiversen    

Hallo fietsvrienden van TC de Liemers, 

terwijl ik dit eind januari schrijf zi,en we 

nog midden in de lockdown vanwege de 

coronapandemie. Zoals het er nu naar 

uitziet zal het ook nog wel een %jdje du-

ren. Het ziet er nog steeds niet goed uit 

qua besmeRngen en het vaccineren 

schiet ook nog niet erg op. Hoe lang dit 

allemaal nog gaat duren weet niemand, 

maar persoonlijk, en ik denk velen met 

mij, heb ik er al een hele %jd genoeg van. 

Het kan mij niet snel genoeg gaan tot 

alles weer redelijk normaal is. De deskun-

digen zeggen er is licht aan het einde van 

de tunnel. Alleen zeggen ze er niet bij 

hoe lang de tunnel is. Laten we maar ho-

pen dat het allemaal snel weer beter 

wordt en een derde golf ons bespaard 

blij1, zodat we in het voorjaar weer in 

groepsverband kunnen fietsen. Daarom 

geef ik toch maar een aanzet voor het 

komende wegfietsseizoen. 

 

Hieronder volgen nog wat belangrijke 

aandachtspunten. Zoals al eerder aange-

geven beperk ik me in het toerprogram-

ma tot de gewone, tradi%onele clubri,en 

op de zaterdag en zondagmorgen en 

toertochten van onze regioverenigingen 

en wat bekende klassiekers. De meer 

uitdagende ri,en, in zowel binnen als 

buitenland, worden aangegeven door de 

“Commissie Koersen”, in samenwerking 

met wat A-rijders. Die worden dan toege-

voegd aan de toerkalender en in de 

nieuwsbrief geplaatst. Mocht er vanuit de 

leden belangstelling zijn om eventueel op 

de zondag ook een langere rit te rijden, 

geef dit dan aan mij door. Dan neem ik 

het mee in het programma in de weke-

lijkse nieuwsbrief. 

 

Vertrek"jden  

Op zaterdag, zondag en woensdag 

(Tandje-Ouder) vertrekken we vanaf het 

begin om 9.30 uur en vanaf 1 mei om 

9.00 uur. 

 

In het begin van het seizoen is er op de 

zondag vanaf 9.00 uur koffie en thee in 

de kan%ne. In mei, als we om 9.00 uur 

vertrekken, stoppen we hiermee. Dit 

geldt ook voor de woensdagmorgen. Dit 

doen we alleen bij goed fietsweer 

(raadpleeg de wekelijkse nieuwsbrief). 

 

Bij de zondagse clubri)en rijden we in 

diverse snelheidsgroepen. 

De kruissnelheid bij de A-groep ligt tus-

sen de 32 a 36 km per uur. 

De kruissnelheid bij de B-groep ligt tus-

sen de 28 a 32 km per uur. 

De kruissnelheid bij de combina%egroep 

(langzame B- en snelle C-groep) ligt tus-

sen de 28/30 km per uur. 

De kruissnelheid bij de C-groep ligt tussen 

de 25 a 27 km per uur. 

Deze indeling hee1 als doel het fietsen 

voor een ieder aantrekkelijk te houden; 

Gedragsregels tijdens toerfietsen van TC de Liemers 
Van de website 

Tijdens het overleg van de wegkapiteins van 6 maart 2018 zijn de gedragsregels aangepast aan de huidige visie 

van de vereniging. Verwacht wordt dat ieder lid van TC de Liemers zich hieraan houdt %jdens het fietsen van 

de officiële  aangemelde clubri,en. Als we ons aan deze regels houden blij1 het fietsen voor iedereen binnen 

de groep veilig en leuk. Dit komt tevens het imago van onze club en het toerfietsen in zijn algemeenheid ten 

goede. 

Omdat we van mening zijn dat teveel regels ook belemmerend kan werken zijn we de uitdaging aangegaan om 

een top 10 samen te stellen. Die ook nog eens gemakkelijk is te onthouden. 

 

 

Q Iedereen houdt zich aan de verkeersregels. 

Q Het dragen van een helm is verplicht. 

Q Er wordt als groep gereden, dus: “Samen uit, samen thuis!” 

Q Er wordt geen afval op de weg of in de berm gegooid. 

Q Na een bocht en/of las%ge situa%e, houden de voorste fietsers tempo in totdat de groep weer aaneenge-

sloten is. 

Q Bij een klim wachten we bovenaan tot de laatste boven is. 

Q Obstakels (paal, gat) en tegenliggers (tegen en voor) worden %jdig en duidelijk aangegeven door de 

voorste rijders en daarna doorgegeven. 

Q Bij het inhalen van medeweggebruikers, andere fietsers of groepen, dient de eerste die inhaalt aan te 

geven dat men door een groep worden ingehaald. De laatste gee1 aan dat hij/zij de laatste van de groep 

is. 

Q De voorste rijders geven de rich%ng duidelijk aan: rich%ng aangeven met arm en roepen. Als de wegkapi-

tein de rich%ng aangee1, laat dan weten dat je hem gehoord hebt. 

Q Bij pech wordt er gewacht en geholpen bij de repara%e. 
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Slijterij net over de grens in Elten (D). 

Gespecialiseerd in jenever, wijn, likeur. 

In de winkel meer dan 350 verschillende 

soorten whisky’s op de schap. 

Bij ons GEEN accijns op wijn! 

Ook voor uw (relatie) geschenken. 
Eltener Markt 13, Elten 

www.adfundum.de 
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DiversenDiversenDiversenDiversen    

ieder op zijn eigen niveau. 

 

De groepsindeling/groo)e 

De prak%jk leert dat men vaak in dezelf-

de, vertrouwde groep wil rijden. Men 

kent elkaar goed en het schept ook een 

onderlinge band. Toch moeten we goed 

le,en op de groepsgroo,e. Afspraak is 

per groep 12 (maximaal 16) personen. Bij 

meer deelnemers moeten we uit veilig-

heidsoverwegingen splitsen. 

 

Bij de clubri,en is het dragen van nieuw-

ste versie clubkleding en een helm ver-

plicht en ons mo,o blij1 wel ”SAMEN 

UIT SAMEN THUIS” 

 

We houden ons aan de gedragsregels. Zie 

hiervoor pagina 29 of op de website. 

 

Tijdens de clubri,en hee1 de wegkapi-

tein de leiding. Hij bepaalt de route, die 

gepland staat via de GPS. Hij kan er ook 

eventueel, in overleg, van afwijken. Te-

vens bepaalt hij hoe er gefietst wordt 

(snelheid en groepsindeling). Al onze 

wegkapiteins zijn of worden geschoold 

door de NTFU en hebben hun cer%ficaat 

gehaald. Zij weten dus allemaal wat er 

van hen verwacht wordt. 

 

Clubri)en op de dinsdagavond 

Dat blij1 zo. Het bleek de laatste jaren 

goed te lopen. Ik hoor hier weinig klach-

ten over. De deelname was ook goed 

vooral bij de A-groep. Bij de B-groep 

werd het in de loop van het  

seizoen wat minder. Men is bezig om dat 

te verbeteren. 

 

Alvast veel fietsplezier gewenst in 2021.  

Q 

DiversenDiversenDiversenDiversen    

Toerprogramma maart, april, mei en juni 2021 
Ab Lubbers 

Voorwoord  bij het toerprogramma op pagina 31 en 32 (vervolg)  
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DiversenDiversenDiversenDiversen    
Titel 
Schrijver 



 

 



 

 


